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Raadsplein besluitvormend 
 
Vergadering d.d. 2 oktober 2017 
Locatie Raadzaal 
Aanvang 19.30 
Eindtijd 20.30 
Voorzitter Drs. H.J. Meijer 
Griffier/secretaris Drs. A.B.M. ten Have 
 
Aanwezige leden Baal, Koen van, Boer, Jan Wietse de, Bruggen, Claudia van, 

Bruggenkamp, Silvia, Campen, Thom van, Cetin, Ohran, 
Dam, Oswald van, Dogger, William, Elfers, Leo, Elshof - 
Rook, Jolien, Geerling, Brammert, Harten, Michiel van, 
Hulstijn, Maarten, Kooij, Gerrit van der, Looijenga, Job, 
Meijerink, Eefke, Mulder, Marcel, Mulder, Reinier, Mussche, 
Frankwin, Oldengarm, Mark, Paauw, Sonja, Paus, Remko de, 
Prakke, Hans, Rijke, Patrick, Rots, Gerdien, Schippers, Henk, 
Slijkhuis, Jan, Sluijer, Bert, Stoorvogel - Bergman, Ruth, 
Veen, Martijn van der, Vegte - Poot, Aly van der, Vilsteren, 
Harold van, Vries, Johannes de, Wijnen, Hans, Willegers, 
Johran, Wolthof, Patty 
 

Afwezige leden Drost, Sandra, Michies - de Roos, Birgit 
 

  
 

1. Mededelingen  
2. Vaststelling agenda  

De fractie van de SP verzoekt om agendapunt 12 Bestemmingsplan Aalanden, Botlek 52 
van de agenda af te voeren en het college te vragen met een gewijzigd voorstel te komen. 
De fractie van de PvdA vraagt ook om het punt van de agenda af te voeren om eerst een 
debatronde te houden. 
Voordat hierover wordt besloten wordt ingesproken door de heer Gerretzen, namens de 
bewonersvereniging Botlek. Zijn inspraaktekst is aan de agenda in Ibabs toegevoegd. 
De burgemeester stelt voor dat het college schriftelijk reageert op de inbreng namens de 
bewonersvereniging. Op 16 oktober kan dit onderwerp dan eerst nog kort in een 
informatieronde aan de orde komen, waarna, na een korte schorsing, meteen het debat kan 
plaatsvinden. Besluitvorming kan dan op 30 oktober. Een meerderheid van de raad stemt 
met dit voorstel in, waarmee het vanavond van de agenda wordt afgevoerd. 
Voor het overige wordt met de voorgestelde agenda ingestemd. 

3. Bekrachtiging geheimhouding  
De raad bekrachtigt de geheimhouding op de financiële bijlage 1 van de beslisnota 
Uitwerking Advies museale samenwerking Zwolle.  

4. Mondelinge vragen te stellen door raadsleden  
-Vragen van de fractie van Swollwacht en vragen van de fracties van PvdA en ChristenUnie 
over afhandeling vergunningsaanvraag detailhandel Hessenpoort. 
Wethouder De Heer stelt dat hij tijdens de vergadering van 18 september op de betreffende 
vraag vanuit de raad heeft geantwoord vanuit beleving en dat was niet juist. Hij heeft 
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daarmee een onjuist beeld geschetst en biedt daarvoor zijn excuus aan. Het was 
onverstandig van hemzelf, aldus de wethouder. Hij had er beter aangedaan toe te zeggen 
de vraag schriftelijk te zullen beantwoorden. Dit is een goede les voor hem. Hij heeft 
inmiddels ook excuus aangeboden aan het betreffende bedrijf. 
Over de ingediende aanvraag is destijds ambtelijk een gesprek gevoerd met het bedrijf. Van 
dat gesprek is een verslag gemaakt en dat is toegestuurd naar het bedrijf. Daarmee dacht 
de gemeente de zaak te hebben afgedaan. Het bedrijf gaf echter later aan wel degelijk een 
vergunning te hebben aangevraagd. De termijn was inmiddels verstreken en daarmee de 
vergunning alsnog geacht te zijn verleend. Door de provincie is deze vervolgens echter 
aangevochten en we wachten nu de gerechtelijke uitspraak af. 
Er zijn op dit moment geen andere uitvragen bekend. 
De wethouder heeft met de ambtelijke organisatie scherpere afspraken gemaakt bij de 
toekomstige beoordeling van dergelijke vragen/verzoeken. De wethouder EZ en de 
wethouder RO houden beiden nauwgezet de vinger aan de pols en ambtelijk wordt eerder 
opgeschaald naar de bestuurlijke tafel, is de afspraak. 
-Vragen van de PvdA over de verpaupering Langenholterweg/Schoolstraat. 
Wethouder De Heer merkt op dat deze zaak inderdaad al heel lang speelt. Het is echter ook 
een ingewikkeld project (toevoegen van woningen), mede omdat het een gecombineerd 
project is. De wethouder verwacht voor het einde van dit jaar duidelijkheid te kunnen 
verschaffen over het Schoolstraatgedeelte en aan het einde van het 1e kwartaal van 2018 
over de Langenholterweg. De wethouder zegt toe de raad met een informatienota nader te 
zullen informeren over het gelopen proces en de huidige stand van zaken. 
-Vragen van de fractie van D66 over ontwikkelingen en acties Lelystad Airport. 
Wethouder Van Willigen zegt dat het goed is dat het ministerie van I en M bijeenkomsten 
heeft gehouden, zoals in de Buitensoos. Zo hoort zij zelf hoe er hier over gedacht wordt. 
Zeker de geluidssimulaties hebben het college zorgen gebaard en hebben geleid tot een 
gezamenlijke actie met de provincie en de Vechtdalgemeenten om te pleiten voor vluchten, 
hoger in het luchtruim. 
De MER werd als voldoende beschouwd, maar Zwolle was daarbij helemaal niet in beeld. I 
en M heeft toegezegd hier opnieuw naar te zullen kijken, waarbij ook HoogOverijssel wordt 
betrokken. 
Het Recron-rapport is het college bekend en is mede aanleiding geweest om samen met de 
Vechtdalgemeenten op te trekken richting Rijk. 
De gezamenlijke reactie in de vorm van een brief aan de Staatssecretaris wordt morgen 
besproken in het college van GS en in de colleges van de Vechtdalgemeenten en daarna 
verzonden. 
Het idee om proefvluchten op de verschillende hoogtes uit te voeren om zo de mensen te 
laten ervaren om welke geluidsproductie het gaat is ook bij de Staatssecretaris uitgezet. 
De wethouder benadrukt dat het beter is gezamenlijk te reageren, waarbij het streven er op 
gericht is alle vluchten hoger in het luchtruim te krijgen. Aan de reeds bestaande vluchten 
boven Zwolle is nu niet zo veel meer aan te doen. De periode om te reageren op de 
plannen voor Lelystad is kort, vandaar dat hij kiest voor een gezamenlijke reactie richting 
Den Haag en niet voor een individuele reactie vanuit Zwolle. Het heeft, aldus de wethouder, 
ook niet veel zin nu eerst in eigen huis een debat te gaan voeren, zoals door enkele fracties 
wordt bepleit. 
-Vragen van de VVD over Speeltoestellen Friedlandplein in Stadshagen. 
Wethouder De Heer antwoordt dat initiatieven met draagvlak uit de wijk zoveel mogelijk 
gefaciliteerd moeten worden door het college en het college wil daarin ook een actieve, 
meedenkende rol in vervullen. Dat geldt ook voor het onderhavige initiatief. De wethouder 
verzoekt de vragenstellers de gegevens van de initiatiefnemers door te geven zodat vanuit 
de wijkbeheerder/initiatiefrijk Zwolle contact kan worden opgenomen. 
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-Vragen van de ChristenUnie over de verkeersveiligheid Oude Wetering. 
Wethouder Van Willigen zegt dat de Oude Wetering wordt ingericht als fietsstraat en 
fietspad. De kruising met Jac.P Tijsselaan wordt verhoogd aangelegd en in de aanleg er 
naar toe komt een drempel. Met de uitvoering is inmiddels begonnen. De bewoners zijn bij 
de plannen betrokken. 
-Vragen van het CDA over de realisatie van Dorpsplan Wijthmen. 
Wethouder Anker zegt zich de vragen goed te kunnen voorstellen, want de plannen liggen 
er al lang maar de uitvoering laat nog steeds op zich wachten. Ook het college vindt dit een 
zorgelijke zaak. De initiatiefnemer is echter nog steeds bezig en er lijkt vooruitgang. In het 
plan zit ook nog steeds een zorgcentrum opgenomen. Het college blijft de ontwikkelingen 
volgen en hoopt dat het initiatief nog steeds ten uitvoer kan worden gebracht. Echte 
mogelijkheden om het proces te versnellen heeft het college echter niet. 

5. Ingekomen stukken  
De lijst ingekomen stukken, inclusief de voorgestelde wijze van afdoening, wordt 
vastgesteld.  

6. A-onderwerpen  
7. Verduurzamen gemeentelijke vastgoedportefeuille  

Met algemene stemmen aangenomen.  
8. Vaststellen bestemmingsplan Spoorzone-Noord, Stationsplein  

Met algemene stemmen aangenomen.  
9. Verordening participatie volwassenen  

De fractie van de VVD stemt tegen het voorstel, de overige fracties stemmen voor. Het 
voorstel is aangenomen.  

10. Toekomstscenario's Sporthallen WRZV  
-Motie 10-1 van de PvdA, CDA en GroenLinks over een onderzoek naar een 
sportaccommodatie in Dieze wordt aangehouden, nadat de wethouder heeft toegezegd in 
een informatienota de raad nader te informeren over enkele wijkvernieuwingen in Dieze. 
-Het voorstel wordt met algemene stemmen aangenomen. 

11. Actualisatie beleidskader detailhandel en retailactieplan  
-Motie 11-1 van SP, CDA, Swollwacht, GroenLinks en PvdA over de 
leegstandsverordening. 
Deze motie wordt ingetrokken nadat de wethouder toezegt de raad eerst te zullen 
informeren over de geactualiseerde leegstandscijfers. 
-Motie 11-2 van ChristenUnie, VVD, D66, PvdA en CDA over de Sassenstraat. 
De fractie van Swollwacht stemt tegen deze motie, de overige fracties stemmen voor. De 
motie is aangenomen. 
-Motie 11-3 van de VVD en Swollwacht over de bewegwijzering Oosterenk, Vrolijkheid en 
Berkum. 
De motie wordt met algemene stemmen aangenomen. 
-Het voorstel wordt vervolgens ook met algemene stemmen aangenomen. 

12. Gewijzigd vaststellen bestemmingsplan Aalanden, Botlek 52  
Van de agenda afgevoerd.  

13. Voorbereidingskosten herontwikkeling Hanzebadlocatie  
Met algemene stemmen aangenomen.  

14. Herbenoemingsprocedure burgemeester  
Met algemene stemmen aangenomen.  

15. Benoeming lid agendacommissie  
Met algemene stemmen aangenomen.  
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16. Initiatiefvoorstel burgerbetrokkenheid  
Met algemene stemmen aangenomen.  

17. Moties Vreemd aan de orde van de dag  
-Motie 17-1 van de SP over Zwolle Centraal. 
De fractie van de SP stemt voor de motie, de overige fracties stemmen tegen. De motie is 
verworpen. 
-Motie 17-2 van de ChristenUnie, PvdA, GroenLinks en CDA. 
De fracties van de VVD en Swollwacht stemmen tegen de motie, de overige fracties voor. 
De motie is aangenomen. 
-Motie 17-3 van GroenLinks en PvdA over duale aanpak voor statushouders. 
De fracties van de VVD en Swollwacht stemmen tegen de motie, de overige fracties 
stemmen voor. De motie is aangenomen. 
-Motie 17-4 van de VVD over Statushouders voor vol aanzien. 
De fracties van de VVD en D66 stemmen voor de motie, de overige fracties stemmen 
tegen. De motie is verworpen. 
-Motie 17-5 van de VVD en ChristenUnie over regionale bemiddeling werk voor 
statushouders. 
De fractie van de SP stemt tegen deze motie, de overige fracties stemmen voor. De motie is 
aangenomen. 
-Motie 17-6 van de PvdA, Swollwacht en GroenLinks over Uitstel vliegveld Lelystad. 
De motie wordt aangehouden. 
-Motie 17-7 van de ChristenUnie en de VVD over een behoefte- en 
haalbaarheidsonderzoek indoor beachsport faciliteit. 
Met algemene stemmen aangenomen. 
-Motie 17-8 van de VVD over de prioritering brievenbussen in Zwolle. 
Met algemene stemmen aangenomen.  

18. Sluiting  
De voorzitter sluit de vergadering om 22.00 uur.  
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